Essay Sample 18

Most schoolteachers give their students homework. However, some teenagers today believe that they are being given too much homework and that they don't have the time to do it all properly.

I think that there should be definitely a limit on how much homework students should get.	Я думаю, что должно быть определенное ограничение на количество домашней работы, которое должны получить студенты.
In conclusion, I would like to say that even though homework is an essential part of any learning process, it is only effective if it does not take up all our time.	В заключение я хотел бы сказать, что, хотя домашняя работа является неотъемлемой частью любого учебного процесса, она эффективна только в том случае, если она не занимает все наше время.
There has to be a balance between study time and rest, and schools should not forget it. Thus, limited rather than immense homework will be better to revise one's studying.	Должен быть баланс между временем учебы и отдыхом, и школы не должны об этом забывать. Таким образом, ограниченная, а не огромная домашняя работа будет лучше повторять обучение.